
                                                        Protokół Nr 12/03
           z posiedzenia Komisji budownictwa, gospodarki komunalnej i mieszkaniowej oraz
                                infrastruktury technicznej w dniu 15 kwietnia 2003 roku

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 17.30
Obecni według listy – zał. Nr 1

               Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący Komisji Bogdan Żurawski.
Tematyka posiedzenia:
1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłaty targowej.
2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu targowisk.
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozwoju funkcji turystycznych Miasta.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poprawy dostępności komunikacyjnej.

Ad. 1 i Ad. 2
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Lucyna Szymecka oraz inspektor ds. działal-
ności gospodarczej Joanna Rudnicka.

DYSKUSJA:
Lech Wojcinowicz – w projekcie uchwały nie ma zapisu o wysokości stawki za handel na
zieleniaku. W ogóle projekt jest niedopracowany.
Adam Gajlewicz – zieleniak nie jest dobrym rozwiązaniem, może zaistnieć taka sytuacja, że
w tym miejscu będą sprzedawać hurtownicy bądź mieszkańcy, którzy mają sklepy z warzy-
wami.
Wojciech Potrzebowski – jaką funkcje ma spełniać zieleniak, czy sprzedaż w tym miejscu ma
poprawić sytuację finansową osób posiadających działki i ogrody przydomowe.
Lech Wojcinowicz – proponuje ustalić maksymalną powierzchnię do sprzedaży na stołach po
to, żeby nie dopuścić do sprzedaży hurtowników z zewnątrz. Zaproponował przekazanie pro-
jektu uchwały do ponownego przeanalizowania przez uchwałodawcę jednocześnie proponu-
jąc:
1. nie ograniczać do działkowców z zastrzeżeniem, że w okresie jesiennym pierwszeństwo
    mają działkowcy,
2. zróżnicować ceny – proponując wyższe o 25% od targowiska.

Wojciech Potrzebowski – miejsce to może stać się drugim targowiskiem a do tego nie można
dopuścić.
Adam Gajlewicz – zieleniak jest wielkim nieporozumieniem. Jeżeli chcemy pomóc działkow-
com to znieśmy dla tych ludzi opłatę targową. Na zieleniaku będzie chaos i walka o miejsce
do handlowania.
Krystyna Drachal – Mostek – przeciwna jest sprzedaży artykułów spożywczych w tym wa-
rzyw na ulicach z powodu zanieczyszczeń.
Paweł Barańczuk – proponuje odesłać uchwały do doprecyzowania. Jest zdania, że zieleniak
nie pomoże emerytom – działkowcom, wywoła zamieszanie wśród handlujących a porządku
tymi uchwałami i tak nie zrobimy.
Adam Gajlewicz – trzeba wypracować taki sposób, żeby zachęcić ludzi do handlowania na
targowisku przez cały tydzień.
Bogdan Żurawski – ustalić sobotę jako tzw  trzeci dzień handlowy na targowisku bez pobie-
rania opłat. Jest również za tym, żeby projekty uchwał odesłać do dopracowania.
Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję odesłania projektów uchwał do uchwało-
dawcy celem ich  dopracowania.



                                           Za – 8, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0

Lech Wojcinowicz – zaproponował, ogłoszenie przetargu na utworzenie zieleniaka w ogródku
za Domem Kultury.

Ad. 3
Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Zbigniew Raczewski

DYSKUSJA:
Bogdan Żurawski – co będzie z budynkiem plebani bo w projekcie uchwały nic się o nim nie
pisze.
Zbigniew Raczewski – budynek ten nie jest własnością Miasta. Były prowadzone rozmowy z
Proboszczem, który zasugerował, że chętnie budynek ten odda dla miasta bo na potrzeby pa-
rafii jest on za duży. Miasto nie otrzyma środków na budynek, który nie stanowi naszej wła-
sności.
Adam Gajlewicz – co budynkiem Pl. Wolności 6/7.
Waldemar Marczyk – wspólnota tego budynku podjęła uchwałę o partycypowaniu w kosztach
renowacji budynku.
Lech Wojcinowicz – co planuje się w budynku użyteczności publicznej.
Zbigniew Raczewski – planuje się tam przeniesienie między innymi biblioteki.
Lech Wojcinowicz -  jak będzie wyglądała kwestia finansowania zadania oraz spłaty zacią-
gniętych pożyczek. Czy rozmawiano już z bankiem na temat kredytu na warunkach preferen-
cyjnych. Uważa, że najpierw Rada powinna przyjąć wieloletni plan inwestycyjny a później
rozpatrzyć te projekty uchwał.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały:
                                   Za – 6, przeciw – 0, wstrzymuje się – 1

Ad. 4
Projekt przedstawił Naczelnik Wydziału GKiM Waldemar Marczyk

DYSKUSJA:
Jan Borkowski – co z chodnikami na ulicach żużlowych.
Lech Wojcinowicz – czy są to całe ulice czy tylko pewne ich odcinki. Planujemy wykonać
ulice w rejonie Chopina gdzie nie ma przemysłu.
Waldemar Marczyk –w tytule musi być tak zapisane gdyż tylko na rejon przemysłowy można
otrzymać środki.

Przegłosowano projekt uchwały:
                                      Za – 4, przeciw – 0, wstrzymuje się - 1

               Po wyczerpaniu porządku przewodniczący zakończył posiedzenie – godz. 19.50

Protokołowała: H. A.                                                       Przewodniczący Komisji
                                                                                            Bogdan Żurawski


